
Technische vragen commissiebehandeling Voortgangsrapportage 2018 
 
Commissie samenleving dd. 2 oktober 2018 
het aantal fte’s dat beschikbaar is voor de functionaris bij de RSD ten behoeve van de begeleiding 
van statushouders 
Reactie: 2,5 fte is voor begeleiding van statushouders beschikbaar bij de RSD. 
welke inhoudelijke criteria worden gehanteerd bij de aanvraag van huiswerkbegeleiding in het kader 
van het minimabeleid 
Reactie: De huiswerkbegeleiding wordt geboden aan leerlingen van het reguliere voortgezet 
onderwijs, woonachtig in de gemeente Zevenaar, van wie de ouder(s) en of verzorger(s) in het bezit 
zijn van een Gelrepas (inkomen tot maximaal 120% van het wettelijk sociaal minimum). Met de 
regeling ondersteunen we leerlingen om voor zichzelf een goede opleiding/kwalificatie veilig te 
stellen. Er zijn leerlingen die ondersteuning nodig hebben in de vorm van bijles of 
huiswerkbegeleiding. Soms omdat een vak moeilijk wordt gevonden en soms omdat plannen en 
organiseren moeilijk gaat. De leerlingen die om deze reden in aanmerking komen voor 
huiswerkbegeleiding worden verwezen door de leerlingenbegeleiding van de school. Voor de 
huiswerkbegeleiding start is er een intakegesprek met de leerling waarbij de ouder aanwezig is. De 
ervaring leert dat een begeleidingstraject minder effectief is als het thuisfront niet betrokken is. De 
leerlingbegeleiding op school zal bij leerlingen waarbij van huis uit weinig interesse is in 
studiebegeleiding, de ouders helpen motiveren om bij een intake aanwezig te zijn. 
uitrol bibliotheek op school, er komt een antwoord op de vraag in hoeverre dit wordt uitgerold over 
het Gelders Eiland 
Het is nog niet bekend of Boekstart wordt uitgerold over het Gelders Eiland. De LEJ-partners 
(kinderopvang, (basis)onderwijs, bibliotheek en VGGM) hebben tijdens de LEJ d.d. 19-06 met elkaar 
afgestemd en van gedachten gewisseld over toekomstige beleidsaccenten (2019 en verder). Hierbij 
is de harmonisatie van beleid en ook de uitrol van de verschillende leesbevorderingsactiviteiten een 
aandachtspunt.  Boekstart is één van de leesbevorderingsactiviteiten die hierbij een onderwerp van 
gesprek zal zijn. 
de portefeuillehouder zegt toe dat de commissie op de hoogte wordt gebracht bij nieuwe 
voorstellen rondom de NME en de kinderboerderij. 
Reactie volgt nog.  
de portefeuillehouder zegt toe de raad te betrekken bij de start van het expertisecentrum, bij de 
lancering van de website. 
Reactie: Expertisecentrum is gestart, website is bijna gereed om te worden gelanceerd 
het college komt naar de raad met een plan van aanpak met betrekking tot het subsidiebeleid. 
Reactie: Het plan van aanpak is al eerder met de raad gedeeld. Zie RIB 11/07/2018. 
 
Commissie Ruimte dd. 3 oktober 2018 
Er is enige onduidelijkheid over de status/stand van zaken van programma 2.1.2 Brengen en houden 
lokale wegennet op goed onderhoudsniveau (vraag D66). Deze staat in de versie in iBabs op oranje 
(d.w.z.: let op, deze activiteit dreigt qua planning of financieel uit de pas te gaan lopen of er is een 
risico ontstaan, bijsturing is noodzakelijk), maar in de versie van het college staat deze op groen (de 
activiteit loopt op schema binnen de gestelde kaders).  
Nagegaan zal worden of dit groen of oranje moet zijn en indien dit oranje is, wat daarvan de oorzaak 
is (wethouder Koers). Vraag daarbij is hoe deze verschillen in kleuren zijn ontstaan.  
Reactie: In de voortgangsrapportage  staat  “Brengen en houden lokale wegennet op goed 
onderhoudsniveau”  inderdaad op oranje. Aanvankelijk stond die op groen, maar omdat er m.b.t. de 
Kop van Tolkamer op  een afzonderlijks raadsvoorstel nog besluitvorming moet plaatsvinden om 
een deel van het krediet in 2018 beschikbaar te krijgen, is de status op oranje gezet. 
Omdat er nog verschillende versies van de voortgangsrapportage in omloop waren is een 
misverstand ontstaan.  



2.2.1. Verbeteren parkeervoorzieningen: vervangen parkeerautomaten en pollers (automatische 
afsluiting): het college levert een overzicht aan van de parkeerautomaten en pollers die 
afgeschreven zijn en wat daarvan de restwaarde is (wethouder Koers) 
De parkeerapparaten  en de pollers  zijn in 2010/2011 aangeschaft voor respectievelijk 375k en 200k. 
Afschrijftermijn is toen bepaald op 20 jaar.  
In de kadernota is benoemd dat de parkeerapparaten in 2018 worden vervangen en vervroegd 
worden afgeschreven voor 258k. Er is  nog een boekwaarde van 258k op de parkeerautomaten, 
maar er is geen sprake van daadwerkelijke restwaarde wanneer de automaten vervangen worden.  
  
De pollers worden eveneens in 20 jaar afgeschreven. Boekwaarde daarvan is nu ca 130 k . Pollers zijn 
aan groot onderhoud toe, maar op dit moment nog niet aan volledige vervanging. Voor nu 
gebruiken we het reeds beschikbaar gestelde budget (25k 2018 en 25k 2019) om een en ander te 
repareren. Binnenkort volgt een 'meerjarenplan' waar vervanging in is opgenomen. 
Programma 5.3 cultuurhistorisch erfgoed: het college levert een overzicht van alle gemeente- en 
rijksmonumenten van de gemeente Zevenaar aan (wethouder Koers) 
Reactie: De gemeentelijke en rijksmonumentenlijsten zijn voor ieder raadpleegbaar op de 
gemeentelijke website, via:  https://www.zevenaar.nl/monumenten 
 
Nog openstaande technische vraag (GL) 
Wat is momenteel het percentage duurzaam opgewekte energie in de gemeente Zevenaar? En is 
daarmee 20% in 2020 een reëel streven? 
Een percentage van duurzame opwekte energie  in de gehele gemeente Zevenaar is (nog) niet te 
geven. We zijn samen met Alliander bezig om hier meer inzicht in te krijgen. Als dit inzicht er is, zal 
dat met de raad worden gedeeld.  
Het streven van 20% is reëel, zeker gelet op de recente actie Winst uit je Woning van het Liemers 
Energieloket (grote animo voor zonnepanelen op het dak) en de voorgenomen plannen van de 
windmolens op de Byvanck. Daarnaast wordt de elektriciteit die we als organisatie gebruiken 
(gebouwen, openbare verlichting e.d.) of in de Regio Arnhem Nijmegen duurzaam opgewekt of is 
groene stroom NL (Garantie van Oorsprong uit NL). 
Schriftelijke vragen naar aanleiding van de commissiebehandeling: 
Groen Links 
Op pagina’s 73 en 74 wordt onder het kopje ‘Afval inzameling’ [sic] vermeld dat de kosten van de 
inzamelzakken hoger zijn uitgelaten. Waar zijn deze hogere kosten door ontstaan? 
Over datzelfde punt, de kosten van de inzamelzakken: wat wordt er gedaan om (mogelijk) 
oneigenlijk gebruik van de inzamelzakken tegen te gaan? 
Reactie op vraag 1 en 2: 
Het gebruik van plastic zakken is toegenomen omdat er meer plastic wordt ingezameld dan 
geraamd. Wij sluiten met u niet uit dat er ook mensen zijn die de zakken voor andere zaken 
gebruiken dan het  inzamelen van plastic. Het is echter heel lastig om hier wat aan te doen, tenzij we 
zouden kiezen voor het tegen betaling verstrekken van de plastic zakken. Dat is het college op dit 
moment niet voornemens. 
Op pagina’s 73 en 74 wordt onder het kopje ‘Afval inzameling’ [sic] verteld dat de opbrengst van het 
verpakkingsfonds lager is. Wat is/zijn hier de reden(en) voor? 
Reactie: Het gaat hier strikt genomen over de netto opbrengst van de ingezamelde verpakkingen. 
De opbrengst per ton, die het verpakkingsfonds vergoedt, neemt elk jaar af. De verwerkingskosten 
per ton van de ingezamelde hoeveelheden nemen echter toe. Dit heeft onder andere te maken met 
de slechtere kwaliteit van het ingezamelde PMD in Nederland (dus niet specifiek in onze gemeente) 
en de moeilijkere afzet, omdat er in Nederland zoveel is ingezameld.    
Op pagina’s 73 en 74 wordt onder het kopje ‘Afval inzameling’ [sic] gemeld dat voor de milieustraat 
in Lobith een te lage raming van de kosten is gemaakt. Hoe heeft dit kunnen gebeuren? 
Reactie: De begroting 2018 is één op één gebaseerd op de samengestelde oude begrotingen van de 
voormalige gemeenten Rijnwaarden en Zevenaar. Bij de milieustraat Lobith waren de kosten bij de 

https://www.zevenaar.nl/monumenten


jaarrekening 2017 inmiddels echter al hoger geworden. In de begroting 2018 was dat nog niet 
opgenomen. 
 
Commissie Middelen dd. 4 oktober 2018 
De raad ontvangt een overzicht met regelingen (raadsniveau) die naar aanleiding van de herindeling 
nog moeten worden geharmonieerd. 
Reactie: Het toegezegde overzicht van de harmonisatieopgave kan op de lijst van toezeggingen. We 
werken momenteel aan een grondige actualisering. Na die actualisatieslag zenden wij de raad een 
up-to-date versie, naar verwachting begin november. 
 
Nog openstaande technische vragen (GL) 
Wat is het percentage ziekteverzuim binnen de gemeente Zevenaar en wat is het percentage 
ziekteverzuim binnen de (gemeentelijke) benchmark? Graag uitsplitsen naar kort- en langdurig 
verzuim. 
Reactie: De meest recente benchmarkgegevens over ziekteverzuim van gemeenten tussen de 
20.000 en 50.000 inwoners dateert uit 2017. Omdat de meest recente ziekteverzuimcijfers voor onze 
organisatie voor dit jaar (t/m het derde kwartaal ) wel bekend zijn, zijn deze meest recente cijfers 
met elkaar vergeleken. 

Ziekteverzuim Benchmark 2017 Zevenaar t/m 3e kw. 
2018 

KV 0,9% 1% 

MV 0,7% 1,3% 

LV 3,7% 2,8% 

Totaal: 5,3% 5,1% 
Benchmark 2017 = Personeelsmonitor 2017 A&O-fonds ziekteverzuimcijfers voor gemeenten tussen de 20.000 – 50.000 inwoners  
KV= Kort Verzuim (0 tot 8 kalenderdagen) 
MV = Middellang Verzuim (8 tot 43 kalenderdagen) 
LV = Langdurig Verzuim (43 dagen en langer) 

Is er een relatie tussen het hogere ziekteverzuim en het huidige fusieproces van de gemeenten 
Zevenaar en Rijnwaarden? 
Reactie: In zijn algemeenheid wordt opgemerkt dat het ziekteverzuimpercentage in gemeenten 
tussen de 20.000 en 50.000 inwoners de laatste jaren een stijgende tendens laat zien (2015 -> 4,9%; 
2016 -> 5,1%; 2017 -> 5,3%). Ons ziekteverzuimpercentage van dit moment is lager dan de 
benchmark 2017. Of er een relatie is tussen ons huidig ziekteverzuimpercentage met het fusieproces 
is lastig te beantwoorden. Uit onderzoek blijkt dat als een organisatie zich in een 
veranderingsproces bevindt het ziekteverzuim relatief laag is (dus gedurende de periode van 
verandering daalt). Nadat het veranderingstraject is geïmplementeerd stijgt vervolgens het 
ziekteverzuimpercentage. Interessant is of deze theorie ook voor onze organisatie geldt, dat zal de 
komende jaren moeten blijken.  
Momenteel zijn er 12 + 7 = 19 e-formulieren beschikbaar. Hoeveel aanvraagformulieren hanteert de 
gemeente in totaal? Dus welk percentage is al omgezet? 
Reactie:  De werkgroep die zich bezig houdt met het maken van e-formulieren kijkt, naast het 
digitaal maken van aanvraagformulieren, ook naar of deze formulieren versimpeld of 
samengevoegd (in sommige gevallen zijn er nog aparte formulieren voor Zevenaar/Rijnwaarden) 
kunnen worden. Ongeveer de helft (50%) van de verschillende soorten aanvragen of meldingen die 
men bij de gemeente doet, kan nu digitaal gedaan worden. 
 


